
 
 
 
 

NOTA DE PREMSA 
  Dijous, 26 de juliol de 2007 

 

 

 

L’Ajuntament de Gavà insta a AENA a reduir el període 

d’obres de l’Aeroport de Barcelona que està previst que 

comencin durant l’agost 

 

L’Ajuntament ha manifestat el desacord, perquè aquesta decisió s’ha pres de 

forma unilateral per part d’AENA, donat que aquesta informació s’hauria 

d’haver facilitat amb molta més antelació als ajuntaments implicats. 

 

Les obres previstes per AENA es realitzaran durant el mes d’agost i la primera quinzena de 

setembre, decisió que va ser comunicada als ajuntaments en la reunió del Grup de Treball 

Tècnic de Soroll (GTTR) celebrada el 24 de juliol. Aquestes obres impliquen un canvi 

d’operativa important en les configuracions nocturnes habituals que poden repercutir en un 

impacte acústic del territori de Gavà. En el període diürn les configuracions es podran 

seguir mantenint tal i com s’estaven duent a terme fins ara. 

 

Per l’Ajuntament de Gavà aquesta informació hauria d’haver arribat amb suficient temps 

d’antelació, fet que ja va demanar el consistori al mes d’abril. Ara,  l’Ajuntament ha demanat 

a  AENA que redueixi el període d’obres el màxim possible i, a través de l’Oficina Municipal 

de Seguiment de l’Aeroport (OMSA), presentarà possibles solucions de millora.  

 

En el decurs del GTTR, l’Ajuntament de Gavà va anunciar que en la propera Comissió de 

Seguiment Ambiental de l’Aeroport (CSAAB) prevista pel setembre, demanarà que es 

disminueixi al màxim l’alçada mínima de viratge realitzada el passat mes de febrer i que 

s’estableixin procediments més restrictius de la configuració Est. 

 

L’Ajuntament de Gavà va rebre a tavés del GTTR resposta favorable a una sol·licitud 

presentada pel Consistori per tal que s’estableixin diversos procediments operatius que 

tenen incidència directa en la minimització de l’impacte acústic a Gavà i que es faran 
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efectius en proper 2 d’agost. Aquests procediments impliquen que els avions s’hauran 

d’enlairar més en la trajectòria inicial i la prohibició d’aproximacions visuals fins a una 

determinada distància.  

 

Finalment, l’Ajuntament de Gavà s’ha mostrat satisfet pel compromís adquirit per AENA en 

la reunió mantinguda amb l’alcalde, Joaquim Balsera, i el president d’AENA, Manuel 

Azuaga, de mantenir  el sistema de pistes segregades més enllà de l’entrada en 

funcionament de la nova Terminal Sud. Aquest acord s’elevarà a la CSAAB el proper mes 

de setembre. 

 

D’altra banda l’alcalde de Gavà, Joaquim Balsera, ha signat el decret de nomenament de 

la Comissionada dels assumptes de l’Aeroport, la tinenta d’alcalde Raquel Sánchez. 

 

Més informació: 
Departament de Premsa. Ajuntament de Gavà. 
Tel. 93 263 91 15 
premsa@aj-gava.cat 
 
 
 
 
 


